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Protokół Nr IX/2024 

z IX Nadzwyczajnej Sesji  

Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie 

odbytej w Sali Sesyjnej Biblioteki Publicznej 

przy ul. Poznańskiej 16 w Murowanej Goślinie 

z dnia 19 grudnia 2024 r. 

godz. 17.00 – 17.11 

 

 

Radni obecni na Sesji (lista obecności wygenerowana z systemu eSesja - zał. 1) 

 

1. Mikołaj Gałka 

2. Patrycja Kałasz 

3. Jędrzej Kaźmierczak 

4. Dawid Krauze 

5. Małgorzata Krzysztoń 

6. Jacek Łucki 

7. Radosław Matoga 

8. Grażyna Nawrocka 

9. Krzysztof Padiasek 

10. Jerzy Rak 

11. Beata Robak 

12. Przemysław Rogalski 

13. Elżbieta Walczak 

14. Katarzyna Woroch 

 

Goście obecni na sesji: 

Burmistrz Justyna Radomska 

Sekretarz Kamil Pajewski 

Mecenas Karol Kupień 
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Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania 

oraz wysokości stypendiów sportowych dla zawodników za osiągnięte  

wyniki sportowe. 

3. Interpelacje, wolne głosy i wnioski.  

4. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak otworzyła obrady IX Nadzwyczajnej Sesji 

Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie zwołanej na wniosek Burmistrza (zał. nr 2). 

W sesji uczestniczyło 14 radnych. Nieobecni radni: Magdalena Binięda-Grzebyta. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła kworum. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym sesja jest transmitowana i nagrywana  

na kanale esesja.tv. oraz na portalu społecznościowym urzędowym profilu facebook. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Sesja została zwołana na wniosek  

Pani Burmistrz z dnia 17 grudnia 2024 r. Na sesję nadzwyczajna porządek obrad  

wraz z uzasadnieniem został przedstawiony radnym w programie eSesja. 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Bardzo dziękuję, że w tym okresie Państwo znaleźli  

tą chwilkę. I tak jak Państwu mówiłam na listopadowej sesji, nasza uchwała o stypendiach 

miała swoją historię przecież, mieliśmy ją raz, później ją wycofaliśmy, opracowaliśmy projekt, 

który Państwu przedstawiliśmy i omówiłam, że może dojść do takiej sytuacji, że w nowej 

ustawie o sporcie są warunki, które muszą być spełnione przy stypendiach. I my wszystkich 

warunków przy naszej uchwale na Państwa jakby po tej dyskusji na komisji nie zaznaczyliśmy, 

czyli nie podzieliliśmy tych sportów ważnych dla gminy, podzieliliśmy stypendia zgodnie tylko 

z wynikami sportowymi. Wysłaliśmy uchwałę do Urzędu Wojewódzkiego i 17 grudnia 2024 r. 

przyszło właśnie rozstrzygnięcie nadzorcze dotyczące uchwały Nr VII/71/2024 z dnia  

19 listopada 2024 roku, pani wojewoda orzekła nieważność całej naszej uchwały. 
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Rozstrzygnięcie zostało wysłane do Pani Przewodniczącej Rady, a następnie rozesłane 

radnym. Jak Państwo widzicie, w tym uzasadnieniu pani wojewoda jakby przytacza to,  

co mówiliśmy, w nowej ustawie o sporcie, czyli każda gmina musi określić, które sporty  

są dla niej ważne. Ten brak spowodowała unieważnienie całej uchwały, a nie tylko jej cześć, 

więc dzisiaj nie mamy tej uchwały o stypendiach. Drodzy Państwo, na eSesji macie jakby nowy 

projekt, w sprawie zasad i trybu przyznawania wysokości stypendiów. Przeanalizowaliśmy 

naprawdę różne uchwały różnych gmin w Wielkopolsce i my oczywiście nie będziemy tutaj, 

pani wojewodzie, pokazywać, że raz zatwierdziła tak, a drugi raz zatwierdziła tak. W obecnym 

projekcie chwały został dopisany ten podział, Czyli tak jak było w § 4, osiągnięcia sportowe. 

Mieliśmy w § 5, wysokość tych stypendiów w zależności od wyników sportowych. I dopisaliśmy 

w § 2, dyscypliny sportowe ważne, o szczególnym znaczeniu dla gminy Murowana Goślina.  

I zrobiliśmy to trochę inaczej niż w poprzedniej wersji. Mamy nadzieję, że to przejdzie,  

bo widzimy, że w niektórych gminach to przeszło. Zobaczymy, czy z naszą uchwałą się uda, 

ale w niektórych to nie przeszło, bo są takie rozstrzygnięcia. Wojewoda tak interpretuje  

tą ustawę o sporcie, że żąda także jeżeli mamy już te dyscypliny sportowe, podziału kwoty, 

którą dajemy na stypendia, zgodnie z dyscyplinami sportowymi. Czyli to, co mieliśmy kiedyś, 

drodzy Państwo, że ocenialiśmy, czyli były przyznawane kwoty stypendiom zgodnie  

z tymi najważniejszymi dla naszej gminy sportami, mniej ważnymi i takimi, które są, ale nie 

mamy dużych sukcesów. No i teraz też jakby Państwu mówię, że zobaczymy co się wydarzy. 

Mam nadzieję, że nie będziemy musieli w styczniu 3 raz się spotykać, bo jednak  

pani wojewoda zażyczy sobie, że oprócz wyszczególnienia tych dyscyplin sportowych  

dla gminy, nadzór wojewody będzie chciał także podziału tych kwot. Mamy gminy  

w województwie wielkopolskim, które mają taki podział, ale mamy też świeżą uchwałę sejmiku 

województwa, który no nie zrobił takiego, wypisał, jakie są dyscypliny sportowe ważne  

w województwie i ma według osiągnięć sportowych przydział stypendiów i to przeszło. Ale nie 

wiem, czy to dlatego, że sejmik województwa, a nie gmina, ale znowu w gminie Czerwonak 

też ma uchylone swoją, no większość gmin ma uchylone, bo nie zrobiła tego podziału. 

Zobaczymy. No, robimy drugi rzut. Mamy nadzieję, że tutaj pani wojewoda i nadzór nie będzie 

kazał nam dzielić, więc ta uchwała jest tylko zmieniony, ten § 2, gdzie jest pkt 2. Dopisany 

dyscyplinami sportowymi o szczególnym znaczeniu dla gminy Murowana są: piłka nożna, piłka 

siatkowa, sporty walki, lekkoatletyka, jeździectwo, sporty uprawiane przez osoby  

z niepełnosprawnością, triathlon, sporty rowerowe, strzelectwo, sporty rakietowe, koszykówka, 

łucznictwo, kajakarstwo, pływanie i gimnastyka artystyczna. To są dyscypliny, w których dzisiaj 

mamy zawodników, one występują w Murowanej Goślinie. Nie spotkaliśmy się, żeby ktoś 

występował o stypendium albo miał jakiekolwiek osiągnięcia w innych dyscyplinach,  więc takie 

wypisaliśmy. Zobaczymy, co się wydarzy. Więc, drodzy Państwo, jeżeli macie pytania,  
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to jesteśmy do dyspozycji. Taki projekt Państwu przedstawiliśmy z wyszczególnieniem  

na razie tylko dyscyplin  bez podziału kwot. 

 

2. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania 

oraz wysokości stypendiów sportowych dla zawodników za osiągnięte  

wyniki sportowe. 

 

(Brak dyskusji) 

 

Głosowano w sprawie:  

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania 

oraz wysokości stypendiów sportowych dla zawodników za osiągnięte  

wyniki sportowe. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Rada Miejska podjęła Uchwałę Nr IX/95/2024 w sprawie określenia zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania oraz wysokości stypendiów sportowych  

dla zawodników za osiągnięte wyniki sportowe. 

 

3. Interpelacje, wolne głosy i wnioski.  

 

Mikołaj Gałka: Chciałbym powrócić do kwestii, która była poruszona na ostatniej sesji Rady 

Miejskiej pod koniec posiedzenia. Dotyczyła studzienki na ulicy Radomskiego. Nie wiem,  

czy Państwo, Pani burmistrz, Pan przewodniczący Komisji Gospodarczej,  

Pani przewodnicząca otrzymaliście maila, w którym mieszkaniec, mieszkający koło feralnej 

Studzienki pisze, że niestety, ale żadne prace obniżające poziom Studzienki nie zostały 

wykonane. I to jest, Pani Burmistrz, no ktoś chyba Panią wprowadził w błąd, a Pani przekazała 

tą informację, no na sesji w eter, no i chciałbym, żeby teraz chociaż nastąpiło jakieś 

sprostowanie tej kwestii. 

 

Burmistrz Justyna Radomska: Studzienki, które są na tej ulicy należą do Aquanetu.  

My zgłosiliśmy to do Aquanetu po zgłoszeniu przez mieszkańca i, nasz pracownik dostał taką 
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informację od Aquanetu, że studzienka jest do takiego poziomu, jak może być, została 

obniżona. Przyznaję, nie byłam tam osobiście, nie sprawdzałam, nie nadzorowałam prac 

Aquanetu, więc taką też przekazałam informację, taką jaką dostałam od kierownika, 

że Aquanet tak nam odpowiedział, że prace zostały zrobione. Tak państwu przekazałam. 

Mieszkaniec teraz mówi, że nic nie zostało to zrobione. Zgłosiliśmy to do Aquanetu  

z prośbą o dokładną informacją, kiedy było to zrobione i do jakiej rzędnej. Nie dostaliśmy 

jeszcze z Aquanetu informacji zwrotnej, więc czekamy. Nie jestem jakby przełożoną ludzi  

w Aquanecie i możemy tylko wnioskować, ale mówię, jakby nie prostuje tego, że ktoś mnie 

wprowadził w błąd, no bo takie informacje dostaliśmy z firmy Aquanet, że zostały te prace 

wykonane, więc może ktoś tam wewnętrznie w Aquanecie gdzieś coś pokręcił, ale czekam  

na informację zwrotną od Aquanetu, jeżeli coś poszło nie tak to na pewno Aquanet nas będzie 

przepraszał, bo często to się zdarza, że jakieś tam mamy niedogadania i na pewno  

tą studzienkę wtedy ekipa z pogotowia Aquanetu przyjedzie i obniży. 

 

 

4. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku Przewodnicząca Rady Miejskiej Elżbieta Walczak zamknęła obrady  

IX Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Murowanej Goślinie.  

 

Link do transmisji obrad: 

https://murowana-goslina.esesja.pl/transmisja/61866/sesjaaix2024a19agrudniaa2024.htm  

 

Protokolant:       Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Wanda Czarnecka               /-/ Elżbieta Walczak 

 

 

 


